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2024 03 17

1. Justering av röstlängden
27 personer närvarande varav 25 medlemmar. Röstlängd Bilaga 1

2. Val av ordförande för årsmötet
Till ordförande valdes Agnes Thorlaksdottir.

3. Styrelsens anmälan om protokollförare vid mötet
Protokollförare vid mötet Taru Ylikylä

4. Val av två justeringsmän tillika rösträknare, som tillsammans med mötesordförande
ska justera protokollet.
Till Justerare valdes Carolina Tillqvist och Helena L’Estrade

5. Beslut om närvaro- och yttranderätt för andra än klubbens medlemmar
Årsmötet beslutade att samtliga mötesdeltagare har närvaro- och yttranderätt

6. Fråga om årsmötet blivit stadgeenligt utlyst
Ja, i klubbtidningen, på klubbens hemsida och på klubbens Facebooksida har
påminnelser lagts ut.

7. Fastställande av dagordning
Ja

8. Styrelsens årsredovisning med balans- och resultaträkning, redogörelse för arbetet
med avelsfrågor samt revisorernas berättelse.



Ordförande föredrog verksamhetsberättelsen, resultat- och balansräkning och
revisorernas berättelse.

9. Fastställande av balans- och resultaträkning samt beslut om dessa uppkommen vinst
eller förlust.
Balans- och resultaträkningen fastställdes. Beslut om att vinst 2 786,79 kronor går
in i 2024 års räkenskaper.

10. Styrelsens rapport om de uppdrag förgående årsmöte givit styrelsen. Föregående
årsmöte har inte givit styrelsen några uppdrag.

11. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen.
Beslut togs om att bevilja styrelsen ansvarsfrihet

12. a) Beslut om styrelsens förslag till verksamhetsplan
Beslut togs om att godkänna verksamhetsplan för 2024
b) Beslut om styrelsens förslag till rambudget
Beslut togs om att godkänna styrelsens förslag till rambudget för 2024
c) Beslut om avgifter kommande år
Beslut togs om att godkänna styrelsens förslag om att avgifterna inte höjs för 2025

13. Beslut om ordinarie ledamöter samt suppleanter i styrelsen, val av ordförande,
ordinarie ledamöter och suppleanter i styrelsen enligt § 8samt beslut om
suppleanternas tjänstgörningsordning.

Ordförande Taru Ylikylä omval 1 år
Ledamot Helena L’Estrade 1 år kvar
Ledamot Edwina Sävmarker 1 år kvar
Ledamot Emma Pontusson 1 år kvar
Ledamot Carolina Tillqvist omval 2 år
Ledamot Inger Jansson omval 2 år

Suppleant Lisa Adolfsson omval 2 år
Suppleant Alexandra Lexén 1 år kvar
Suppleant Gunilla Mattsson 1 år kvar
Suppleant Mikael Andersson omval 2 år

Adjungerad Kassör Kicki Stavenborn

Suppleanternas tjänstgöringsordning enligt listan ovan

14. Val av två revisorer samt två revisorssuppleanter enligt § 9 i dessa stadgar.
Revisor Mats Holmstedt nyval 1 år
Revisor Christer Lembke omval 1 år



Suppleant Eva Karlsåker omval 1 år
Suppleant Åsa Hellström omval 1 år

15. Val av valberedning enligt § 10 i dessa stadgar
Levin Larsson, sammankallande omval 1 år
Hanna Läfvenhaug nyval 2 år
Kjell Ebbezon nyval 1 år

16. Beslut om omedelbar justering av punkterna 13–15
punkterna 13–15 justerades genom inspelning

17. Övriga ärenden som av styrelsen hänskjutits till årsmötet eller som av medlem
anmält styrelsen för behandling av årsmötet. Anmälan av sådant ärende ska vara
skriftligt och ha inkommit till styrelsen senast 6 veckor innan årsmötet hålls.
Till ärendet ska styrelsen för behandling avge utlåtande och lämna förslag till
beslut.

Motion 1 – Förslag om att ändra rekommendationen att till avel använda hundar
med patellaresultat 0/1 till 0/0 från och med 2025-01-01. Bakgrunden är att beslut
från årsmötet 2010 att till avel ha möjlighet att använda hundar med patellaresultat
0/1 bygger på låga registreringssiffror under åren 2003–2009. Idag registreras ca tre
gånger flera hundar och därmed kan kravet på patellaresultat ändras till 0/0.

Styrelsens förslag till beslut: Styrelsen föreslår att motionen tillstyrks.

Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag

Motion 2 – Ändring i RAS samt registrering av DNA-test för juvenil katarakt för att
underlätta för genetisk variation och användande av fler individer samt att fler
individer ska ha känt status. Idag räknas generation 3 från båda föräldradjuren
vilket gör att generation 3 uppkommer alltför ofta med resultat att färre hundar har
känt status. Motionären yrkar ändring att antalet generationer ändras till sex och ska
räknas från ena föräldradjurets sida, antingen tik eller hane.

Styrelsens förslag till beslut: Styrelsen föreslår att motionen avslås med hänvisning
till att styrelsen inte kan se på vilket sätt detta skulle förenkla hanteringen för
uppfödarna då ett test är enkelt att genomföra på de hundar man avser att använda i
avel.

Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag.

18. Bilagor

Bilaga 1 Röstlängd



Ordförande Protokollförare

Agnes Thorlaksdottir Taru Ylikylä

Justerare Justerare

Carolina Tillqvist Helena L’Estrade


